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Det var 41 deltakere.   
 

Leder Geir Gjelsten ønsket velkommen informerte kort om aktuelle saker. 
 
Kjell Ove Løseth fra Storfjordens Venner fortalte levende med bilder, tekst og diktlesing fra arbeidet som har vært 

gjort for å ta vare på de nedlagte fjord- og fjellgardene langs Storfjorden. Storfjordens Venner vart starta opp av 

noen ildsjeler for 40 - 50 år siden. Foreninga har fått tildelt mange priser for arbeidet sitt. Den gjeveste er prisen er 
EU`s kulturminnepris Europa Nostra Awards 2016, klassen "Spesiell innsats". I 2025 fyller Storfjordens Venner 50 

år og da planlegger de ei stor markering. 

 
Etterpå ble det servert mat og kaffe. I pausen ble det solgt lodd og det ble tid til en hyggelig prat med kollegaer. 

 

Møtet slutt kl. 16:30. 
 

Ref.: Turid 

 

 


